

First Session, Forty-fourth Parliament,
70-71 Elizabeth II – 1-2 Charles III, 2021-2022-2023-2024

HOUSE OF COMMONS OF CANADA

BILL C-273

An Act to amend the Criminal Code
(Corinne's Quest and the protection of
children)

REPRINTED AS AMENDED BY THE STANDING COMMITTEE ON JUSTICE AND HUMAN RIGHTS AS A WORKING COPY FOR THE USE OF THE HOUSE OF COMMONS AT REPORT STAGE AND AS REPORTED TO THE HOUSE ON MAY 8, 2024

MR. JULIAN

Première session, quarante-quatrième législature,
70-71 Elizabeth II– 1-2 Charles III, 2021-2022-2023-2024

CHAMBRE DES COMMUNES DU CANADA

PROJET DE LOI C-273

Loi modifiant le Code criminel (la quête de
Corinne et la protection des enfants)

RÉIMPRIMÉ TEL QUE MODIFIÉ PAR LE COMITÉ PERMANENT DE LA JUSTICE ET DES DROITS DE LA PERSONNE COMME DOCUMENT DE TRAVAIL À L'USAGE DE LA CHAMBRE DES COMMUNES À L'ÉTAPE DU RAPPORT ET PRÉSENTÉ À LA CHAMBRE LE 8 MAI 2024

M. JULIAN

SUMMARY

This enactment amends the *Criminal Code* to repeal a provision that authorizes the correction of a child by force if certain criteria are met.

SOMMAIRE

Le texte modifie le *Code criminel* par l'abrogation d'une disposition autorisant l'emploi de la force pour discipliner un enfant si certains critères sont remplis.

BILL C-273

An Act to amend the Criminal Code (Corinne’s Quest and the protection of children)

His Majesty, by and with the advice and consent of the Senate and House of Commons of Canada, enacts as follows:

R.S., c. C-46

Criminal Code

1 Section 43 of the *Criminal Code* is repealed.

Coming into Force

2 This Act comes into force on the 30th day after the day on which it receives royal assent.

PROJET DE LOI C-273

Loi modifiant le Code criminel (la quête de Corinne et la protection des enfants)

Sa Majesté, sur l’avis et avec le consentement du Sénat et de la Chambre des communes du Canada, édicte :

L.R., ch. C-46

Code criminel

1 L’article 43 du *Code criminel* est abrogé.

Entrée en vigueur

2 La présente loi entre en vigueur le trentième jour suivant la date de sa sanction.